
Nødvendige møder 
  
Den 15. marts var medlemmerne i den nye kommunalbestyrelse i Viborg Kommune til 
heldagsmøde. Direkte adspurgt giver jeg den dag borgmesteren i Fjends en forklaring på, hvorfor 
socialudvalget havde aflyst det møde, som skulle have været afholdt samme dag. Borgmesteren 
tager til efterretning, at det blev aflyst, da der ikke var nogen dagsordenspunkter til beslutning.  
 
To uger senere ser jeg i Skive Folkeblad, at borgmesteren er forundret over, at det pågældende 
møde ikke blev afholdt. Så bliver jeg overrasket og har funderet over, hvad der kan ligge til grund 
for, at borgmesteren ikke loyalt har videregivet og citeret den begrundelse, jeg har givet. Jeg går ud 
fra, at der er tale om en forglemmelse - og mere er der ikke i det. 
 
Socialudvalget har afstukket nogle retningslinjer i sådanne situationer og de ting, der skal følges op 
på, bliver selvfølgelig fulgt tæt. Der kan træffes formandsafgørelser, og hvis det skønnes 
nødvendigt, bliver der indkaldt til et ekstraordinært møde. Verden står ikke stille - tværtimod giver 
det medarbejderne større mulighed for at løse presserende opgaver hurtigere.  
 
Vi har så mange dygtige og arbejdsomme medarbejdere, og vi er meget opmærksomme på, at der 
har været og er et ekstra pres på dem i denne tid med dannelsen af den nye kommune. Samtidig ser 
vi helst, at borgerne til stadighed kan få den bedst mulige betjening. Derfor er vi i socialudvalget 
indstillet på at afholde alle de socialudvalgsmøder, der er behov for - men ikke flere.  
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